

主旨: HKUST Staff Association News - 13 July 2015

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 13/7/2015 1:20

到: <staff-association-news-list@ust.hk>

HKUST Staff Association News – 13 July 2015

Chinese version follows English one (中文版在英文版本之後)

Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association (SA) News, we'd like to inform you:

1. the development of the HKUST Staff Christian Fellowship;
2. HKUST Staff Association welcomes and encourages staff members to join the administration and operation teams of the Association
3. Charity news: Recruitment of volunteers for The Samaritan Befrienders Hong Kong

1. Development of the HKUST Staff Christian Fellowship

- Lunch Talk: “From Fascination to Addiction”

- 1 pm - 2 pm on 23 July in LT D
- Speaker: Dr. Isaac Tam, Clinical Psychologist and former Chairman of the Hong Kong Psychological Association and the Hong Kong Professional Counselling Association
- For details, please refer to the eDM below.

- HKUST Staff Christian Fellowship official website has been launched at <http://staff.ust.hk/cf/>

- Christian resources: Books and DVDs are available for lending to HKUST staff free of charge. Please click [here](#) for details. Please fill out the [registration form](#).

- Spiritual Growth Class: please click [here](#) to register.

2. To cope with the growing scope of service for the staff community, the HKUST Staff Association welcome and encourage colleagues to join the administration of the Association. Colleagues who are interested, despite of experience and interest, please contact us and join us anytime.

3. Recruitment of volunteers for The Samaritan Befrienders Hong Kong

- Staff members who wish to be volunteers for the Samaritan Befrienders Hong Kong can register by 16 Aug 2015 at the Samaritan Befrienders Hong Kong volunteer recruitment tel.: 27908844

HKUST Staff Association

13 July 2015

親愛的同事們:

今期香港科技大學教職員協會會訊特此給您帶來:

1. 教職員基督徒團契消息
2. 香港科技大學教職員協會招募同事參與會務工作發展
3. 請支持撒瑪利亞防止自殺會熱線中心義工招募

1. 教職員基督徒團契

(一) 專題講座: 「從着迷到上癮」

日期及時間: 7月23日(星期四) 下午1-2時

地點: LTD

簡介: 正向的着迷，健康的上癮，是心理成熟的重要特徵，既能減弱壓力，亦可增強動力。為何着迷? 如何上癮? 如何建立令自己着迷 上癮的健康活動?

講者: 譚中嶽博士 (臨床心理學家，曾任香港心理學會會長及香港專業輔導協會會長)

語言: 廣東話
(不需報名, 自由參與)

(二) 團契網頁

團契網頁正式推出啦！除介紹團契、查經小組、最新消息及活動重溫外，並有文章分享，歡迎瀏覽 <http://staff.ust.hk/cf/>。

(三) 圖書及影音材料 外借服務

歡迎同事免費借閱與信仰有關的書籍、DVD及雜誌，請按這裡借閱。

(四) 信仰成長班

歡迎隨時加入! 如欲參與，敬請報名。

2. 為配合本校教職員協會越多元化的日常運作及服務，本會歡迎來自不同部門和學院的同事，不論經驗和興趣，隨時來加入本會一起參與會務工作！如有興趣參與會務，歡迎隨時和本會聯繫加入本會。
3. 撒瑪利亞防止自殺會熱線中心義工招募，感興趣的同事可2015年8月16日前致電撒瑪利亞防止自殺會熱線中心義工招募電話 27908844 登記

香港科技大學教職員協會

2015年7月13日



從著迷到上癮

2015年7月23日(四)
1-2pm LTD

語言: 廣東話

講員:
譚中嶽博士
Dr. Isaac Tam
臨床心理學家
曾任香港心理學會會長
及香港專業輔導協會會長

ADDICTION

正向的著迷，健康的上癮，是心理成熟的重要特徵，既能減弱**壓力**，亦可增強**動力**。
為何**著迷**？如何**上癮**？如何建立令自己著迷上癮的**健康**活動？



HKUST Staff Association
香港科技大學教職員協會

香港科技大學教職員監督委員會

網頁: <http://staff.ust.hk/cf/>

費用全免 歡迎參加



招募簡介及面試日

日期	時間	截止日期: 16/8/2015
7/9/2015 (一)	7:00 p.m - 10:00 p.m	查詢電話: 2790 8844
10/9/2015 (四)	9:00 a.m - 10:00 p.m	(何姑娘/丘先生)
12/9/2015 (六)	9:00 a.m - 10:00 p.m	

報名資格

- ✓ 20歲或以上及擁有中學程度學歷
- ✓ 具助人熱誠, 性格成熟, 情緒穩定並願意付出時間
- ✓ 成為義工後定期出席會議, 接受求助熱線

報名方法

- ① 登入本會網頁下載申請表 www.sbhk.org.hk
- ② 親臨本會九龍彩虹村金華樓地下126-127室索取申請表
- ③ 用\$1.7郵票之回郵信封寄本會索取申請表

註: 1. 有關報名截止日期以郵政日期為準 2. 有關詳情可參閱義工招募簡章

